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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Съюзът на учените в България организира тържествено откриване на паметната плоча на бележития наш юрист,
преподавател, учен и общественик проф. д.ю.н. Витали Таджер по повод 100-годишнината от неговото рождение.
Церемонията се състоя пред сградата на ул. "Екзарх Йосиф" 73 в столицата, където юристът е живял дълги години
- от 1934 г. до 1999 г. В събитието участваха служебният министър на правосъ... 

Планира се цикъл от обучения по проект "Менторска програма за развитие на женското предприемачество в
България" Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов проведе среща с
ръководството на Съвета по предприемачество и стартъп при БТПП - Гена Събева, председател на Съвета, член
на ИС и УС на Палатата, и Виктория Караабова–Стоянова, зам.-председател на Съвета. На среща... 

Популярни български писатели гостуват на четвърто издание на литературния фестивал "Враца – книжен град",
съобщиха от ръководството.Събитието ще се проведе в дните от 29 септември до 1 октомври.Регионална
библиотека "Христо Ботев" – Враца събира на едно място издатели, творци, писатели и поети, за да поведе гостите
към незабравимо преживяване в света на изкуството с любими български имена. Официал... 

Потенциалът за развитие на бизнес край Дунав, трансграничните и транспортни връзки в областта, са сред темите
на среща на бизнеса "Русе и региона", която ще се проведе днес, съобщиха от Българо-румънската търговско-
промишлена палата (БРТПП), която е партньор на форума, който се организирана от вестник "Капитал. Началото е
от 9:45 ч. в хотел "Рига" в Русе. Събитието ще се излъчва на живо в Youtube ... 

Заглавие: БТПП уважи 100 годишнината проф. Витали Таджер
Дата: 29.09.2022 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Разширява се дейността на Съвета по предприемачество и стартъп при БТПП
Дата: 29.09.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Регионалната библиотека представя четвъртото издание на литературния фестивал "Враца – книжен
град"
Дата: 29.09.2022 09:31
Медия: BulNews.bg

Заглавие: Обсъждат потенциала за развитие на бизнес край Дунав  
Дата: 29.09.2022 08:36
Медия: TVN-Bulgaria

Заглавие: Потенциалът за развитие на бизнес край Дунав ще бъде обсъден на форум в Русе днес
Дата: 29.09.2022 05:00

https://www.bcci.bg/news/19058
https://www.bcci.bg/news/19057
https://www.bulnews.bg/article/429258
https://tvn.bg/obsazhdat-potentsiala-za-razvitie-na-biznes-kraj-dunav/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/332374-potentsialat-za-razvitie-na-biznes-kray-dunav-shte-bade-obsaden-na-forum-v-ruse-


Потенциалът за развитие на бизнес край Дунав, трансграничните и транспортни връзки в областта, са сред темите
на среща на бизнеса "Русе и региона", организирана от вестник "Капитал", която започва от 9:45 ч. днес в хотел
"Рига" в Русе, съобщиха от Българо-румънската търговско-промишлена палата (БРТПП), която е партньор на
форума. Събитието ще се излъчва на живо в Youtube канала на "Капитал", на с... 

Бургаската търговско-промишлена палата има напълно обновен сайт. На адрес https://bschamber.com/ можете да
откриете цялата информация за дейността на палатата, нейните членове и услугите, които тя предлага. Всички
полезни връзки са събрани на едно място. Всеки посетител на сайта може да открие информация за проектите,
по които БсТПП работи или е партньор. Секцията за актуални новини се обновява по... 

Бе договорено организирането на изложение-базар на традиционни сирийски стоки в София през 2023г. Орас
Махмуд, временно управляваща Посолството на Сирия в София, посети БТПП и разговаря с председателя Цветан
Симеонов. В срещата участва и Али Макин, съветник към Посолството. Това е първото посещение на Орас Махмуд
в Палатата. По време на разговора гостите се запознаха с дейността и услугите на БТ... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) стимулира и насърчава всеки един предприемач в тази
непредсказуема икономическа и политическа среда да премине към възобновяеми енергийни източници (ВЕИ)
за собствени нужди. Това заяви председателят на Палата Цветан Симеонов на третата конференция от
поредицата Regional Approach 2022. в София, съобщиха от БТПП на интернет страницата си. Симеонов подче... 

Вицепремиерът и министър на земеделието на Либия, г-н Хюсеин Ал Готрани, се представи като блестящ
държавник и отличен дипломат, отправяйки покана към българските държавни и частни компании да посетят и
работят за възстановяването на Либия! Представители на българския бизнес, и в частност компания, работеща с
арабските страни, бе приета на 26.09.2022 г. в Триполи от заместник министър-председателя... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) стимулира и насърчава всеки един предприемач в тази
непредсказуема икономическа и политическа среда да премине към възобновяеми енергийни източници (ВЕИ)
за собствени нужди. Това заяви председателят на Палата Цветан Симеонов на третата конференция от
поредицата Regional Approach 2022. в София, съобщиха от БТПП на интернет страницата си. Симеонов подче... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бургаската промишлена палата с нов сайт
Дата: 28.09.2022 17:34
Медия: Грамофона

Заглавие: Нови възможности за активизиране на деловото партньорство със Сирия
Дата: 28.09.2022 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Цветан Симеонов: БТПП стимулира и насърчава всеки предприемач да премине към възобновяеми
енергийни източници
Дата: 28.09.2022 14:34
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Либия открива огромни възможности пред българските държавни и частни компании
Дата: 28.09.2022 13:13
Медия: Novinata.bg

Заглавие: БТПП: правителството да осигури компенсации за цената на природния газ както за бизнеса, така и за
потребителите, тъй като растящите цени ще продължат да ускоряват инфлацията
Дата: 29.09.2022 15:02
Медия: 3е-news

https://www.gramofona.com/business-jug/burgaskata-promishlena-palata-s-nov-sayt
https://www.bcci.bg/news/19056
https://www.bta.bg/bg/news/economy/334986-tsvetan-simeonov-btpp-stimulira-i-nasarchava-vseki-predpriemach-da-premine-kam-
https://novinata.bg/obsthestvo/libiq-otkriva-ogromni-vazmojnosti-pred-balgarskite-darjavni-i-chastni-kompanii/
https://3e-news.net/bg/a/view/37487/btpp-pravitelstvoto-da-osiguri-kompensacii-za-cenata-na-prirodnija-gaz-kakto-za-biznesa-taka-i-za-potrebitelite-tyj-kato-rastjashtite-ceni-shte-prodyljat-da-uskorjavat-inflacijata


България е на 27-мо място по прилагане на кръговата икономика в ЕС и сред първите десет страни по въглероден
отпечатък в областта на храните, каза Ася Гекова от фондация "Нет Зиро – Международна мрежа за климата" на
конференция на тема "Кръгова икономика - развитие на кръгова икономика в България и актуални практики от
бизнеса", която се провежда в хотел "Хаят Риджънси" в София. Събитието е органи... 

Бертрам Ролман е изп. директор на групата "Пирин-Текс", която се състои от четири дружества – "Пирин-Текс",
"Пирин-Текс Продакшън", "Пирин-Текс Трейдинг" и "Пирин-Текс Сървиз". Групата е дъщерна на германската
Rollmann&Partner Fashion Management GmbH, която има 100-годишна история в производството на облекло.
Ролман е завършил гимназия по музика и изкуство в Ашафенбург, Западна Германия, и кур... 

Прилагането на принципите на кръговия модел в ЕС има потенциала да увеличи БВП с допълнителни 0.5%, стана
ясно по време на конфeренция в СофияПрилагането на принципите на кръгова икономика може да увеличи
икономическия растеж в ЕС с допълнителни 0.5% до 2030 и да създаде около 700 хил. нови работни места.
Данните изнесе Филип Купфер, търговски съветник при посолството на Австрия, по време на конфе... 

Изменението на климата, което виждаме дори и тук, е факт. Затова трябва да разработим нов дизайн на
икономическите модели и да гарантираме, че продуктите се използват повторно и техния жизнен път продължава.
Това каза Филип Купфер, търговски съветник при посолството на Австрия по време на конференция на тема
"Кръгова икономика". Събитието е организирано от Германо-българската индустриално-търговск... 

Kaufland България открива своя 13-и хипермаркет в София. Това е и първият зелен филиал на веригата, тъй като
той е изграден изцяло според най-новите стандарти за екологично и енергийно ефективно строителство и е
оборудван с редица щадящи околната среда системи. С откриването на новия магазин, общият обем на
инвестициите на компанията в столицата надхвърля 335 милиона лева, а броят на обектите на в... 

Страната ни е много близо до привличането на един от най-големите спортни брандове в света, който обмисля да
разкрие технологичен център у нас, посочи Никола СтояновВ страната ни стартират инвестиционни проекти на
германски компании за близо 100 млн. евро. Това съобщи служебният министър на икономиката и индустрията
Никола Стоянов по БНТ, след като преди дни проведе срещи в Германия с компании, ко... 

Заглавие: България е на последно място по прилагане на кръговата икономика в ЕС
Дата: 29.09.2022 12:28
Медия: BGlobal

Заглавие: Големите модни марки връщат производството от Далечния изток в Европа
Дата: 29.09.2022 12:11
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Кръговата икономика може да създаде 700 хил. нови работни места в ЕС до 2030
Дата: 29.09.2022 11:32
Медия: Economy

Заглавие: Нуждаем се от нов дизайн на икономическите модели и да гарантираме, че продуктите се използват
повторно, според австрийски експерт
Дата: 29.09.2022 10:21
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: С инвестиция над 35 млн. лева Kaufland откри най-модерния си хипермаркет в София
Дата: 29.09.2022 08:42
Медия: Булевард България

Заглавие: Икономическият министър: Очакваме близо 100 млн. евро инвестиции от Германия
Дата: 29.09.2022 12:02
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Кметът на Русе в дискусия с представители на най-бързо развиващите се местни компании и бизнес
организации

https://bglobal.bg/107175-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D0%BC%D1%8F%D1%81%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D1%8A%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D0%B2-%D0%95%D0%A1
https://www.abcnews.bg/bg/news/16644426829454/golemite-modni-marki-vrashtat-proizvodstvoto-ot-dalechniya-iztok-v-evropa
https://www.economy.bg/economy/view/52366/Krygovata-ikonomika-mozhe-da-syzdade-700-hil-novi-rabotni-mesta-v-ES-do-2030
https://www.bta.bg/bg/news/economy/335445-nuzhdaem-se-ot-nov-dizayn-na-ikonomicheskite-modeli-i-da-garantirame-che-produk
https://boulevardbulgaria.bg/articles/s-investitsiya-nad-35-mln-leva-kaufland-otkri-nay-moderniya-si-hipermarket-v-sofiya
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/360957-ikonomicheskiyat-ministar-ochakvame-blizo-100-mln-evro-investitsii-ot-germaniya
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/12664981


Кметът Пенчо Милков бе сред официалните гости в дискусията за бизнеса и развитието на Русе. "Основният ми
приоритет е насочването на погледа на държавата към града ни. Целта ми винаги е била да превърнем
проблемите на Русе в национални, но и възможностите на Русе във възможности на България", заяви Пенчо
Милков. Настоящият екип на Община Русе работи с пето правителство и е в очакване на новото, к... 

Обсъдиха на форум потенциалът за развитие, трансграничните и транспортни връзки в областтаЗа бизнеса и за
гражданите Русе е като златно птиче, затворено в кафез. Причината е, че всичко, което имаме, не ни свързва, а ни
заключва. Надявам се, че скоро няма да имаме граница с Румъния, ще са изградени нов мост и магистрала до
Велико Търново, а река Дунав ще е без плитчини, които да спират корабоплаван... 

България е на 27-мо място по прилагане на кръговата икономика в ЕС и сред първите десет страни по въглероден
отпечатък в областта на храните, каза Ася Гекова от фондация "Нет Зиро – Международна мрежа за климата" на
конференция на тема "Кръгова икономика - развитие на кръгова икономика в България и актуални практики от
бизнеса", която се провежда в хотел "Хаят Риджънси" в София. Събитието е органи... 

Концепцията за кръгова икономика включва удължаване на жизнения цикъл на продуктите чрез политики и
технологични решения за повторно използване, поправка и рециклиране на съществуващите материали и
продукти. Това каза Стефан Александров, главен експерт в дирекция "Управление на отпадъците и опазване на
почвите" към Министерството на околната среда и водите (МОСВ), на конференцията на тема: "Кръгов... 

Количествата газ са осигурени и ще успеем да задържим микса на цената на газа, която бизнесът изисква от нас.
Това заяви служебният министър на икономиката и индустрията Никола Стоянов пред БНТ. Газ ще има и той ще е
на добра цена, на която бизнесът ще е оцелее, ще бъде конкурентен и ще може да се вложат нови инвестиции,
увери министърът, според когото е възможно някои от предприятията да минат на... 

Икономистите на банката очакват инфлацията да остане висока за по-продължителен период от
времеИкономистите на УниКредит Булбанк повишиха прогнозата за растежа на реалния БВП за 2022 с 0.5
процентни пункта до 3.2%, след като ръстът на БВП през второто тримесечие на 2022 надмина очакванията.
Добрите резултати се дължат на потреблението и износът, които успяха да компенсират напълно спада в
инвестиц... 

Дата: 29.09.2022 14:00
Медия: 24 Часа

Заглавие: На среща с бизнеса: Сравниха Русе като златно птиче, затворено в кафез
Дата: 29.09.2022 13:16
Медия: Русе - дир.бг

Заглавие: България е на 27-мо място в ЕС по прилагане на мерки за кръгова икономика
Дата: 29.09.2022 15:32
Медия: 3е-news

Заглавие: Концепцията за кръгова икономика включва удължаване на жизнения цикъл на продуктите
Дата: 29.09.2022 10:49
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Никола Стоянов: Газ ще има и ще е на добра цена
Дата: 29.09.2022 16:02
Медия: Bulmedia.net

Заглавие: Уникредит прогнозира краткотрайна рецесия у нас
Дата: 29.09.2022 16:02
Медия: Economy

Заглавие: Александър Пулев: ББР ще влиза като акционер и кредитор в развиващи се компании през
фондовата борса
Дата: 29.09.2022 15:02

https://dnes.dir.bg/ruse/na-sreshta-s-biznesa-sravniha-ruse-kato-zlatno-ptiche-zatvoreno-v-kafez
https://3e-news.net/bg/a/view/37493/bylgarija-e-na-27-mo-mjasto-v-es-po-prilagane-na-merki-za-krygova-ikonomika
https://www.bta.bg/bg/news/economy/335473-kontseptsiyata-za-kragova-ikonomika-vklyuchva-udalzhavane-na-zhizneniya-tsikal-n
https://bulmedia.net/balgarija/nikola-stojanov-gaz-shte-ima-i-shte-e-na-dobra-cena/952076/
https://www.economy.bg/economy/view/52372/Unikredit-prognozira-kratkotrajna-recesiya-u-nas
https://www.24chasa.bg/mneniya/article/12657113


Правим процесите в банката публични и прозрачни и подпомагаме развитието на капиталовите пазари, казва
министърът на иновациите и растежа Банката ще дава кредити и под формата на облигации на фирми, развиващи
зелена енергия и социална отговорност, но ще е миноритарен инвеститор с допълващ капитал Средният размер
на новоодобрен кредит е 350 хил. лв. - в пъти под заложения лимит от 5 млн. лв. Най-г... 

През септември 2022 г. стопанската конюнктура в страната се подобри слабо след рязкото влошаване през август,
като по-благоприятен бизнес климат се отчита в промишлеността, търговията на дребно и в сферата на услугите
при влошаване в строителството. Мениджърите във всички стопански сфери продължават да прогнозират
нарастване на цените през следващите три месеца. Това показват резултати от последно... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

HR Guest представя Любомир Захаринов"Подходящите кандидати за позициите при нас обикновено имат
предходен опит и ноу хау, но със сигурност повече държа на личните качества - отговорност, откритост и
професионализъм - това е, което трябва да притежава кандидатът, за да му поверим роля при нас", споделя
Любомир Захаринов, който е и следващият гост на Бисер Кунчев в рубриката "HR Guest". Кой е той? Л... 

Иво Атанасов и Диляна Хараланова от Endeavor и Борис Павлов, изп. директор на Flat Manager, във "В развитие",
29.09.2022Компаниите, участващи в програмите на Endeavor, успяват много бързо да се ориентират в следствие на
надвисналите кризи и да преминават много бързо от режим на оцеляване към режим на растеж. Последните три
години научиха компаниите да бъдат устойчиви и гъвкави на сътресения. Това ... 

С над 150 хиляди са се увеличили служителите, които получават ваучери за храна от началото на годината досега,
до приблизително 650 хил. души месечно, съобщават от Асоциацията на операторите на ваучери за храна. Над
половината от работодателите са увеличили месечната сума за ваучери за храна на своите служители и в момента
средната сума, която те получават, е 150 лв. на месец, сочат данни на Асоци... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Покупателната способност на населението намалява, това може да доведе до спад в сделките, казва инж. Георги
Шопов, основател на ТОБО ПРОЕКТ, управител и управляващ собственик в ТОБО ГРУП, която включва над 12
фирми, специализирани в областта на проектирането и строителството. От 2016 инж. Шопов е председател на УС
на Националната Асоциация на Строителните Предприемачи. Инж. Шопов ще бъде един от о... 

Медия: 24 Часа

Заглавие: Слабо подобряване на бизнес климата в България през септември
Дата: 29.09.2022 14:39
Медия: BGlobal

Заглавие: Възнаграждението е фактор, който не може да бъде заобиколен
Дата: 29.09.2022 07:42
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Последните три години научиха компаниите да бъдат устойчиви и гъвкави на сътресения
Дата: 29.09.2022 16:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Над 650 хил. служители получават средно по 150 лв. ваучери за храна от работодателите
Дата: 29.09.2022 15:14
Медия: Шум.бг

Заглавие: Търсенето на имотния пазар все още е по-голямо от предлагането
Дата: 28.09.2022 18:17
Медия: Мениджър

https://bglobal.bg/107177-%D0%A1%D0%BB%D0%B0%D0%B1%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%BA%D0%BB%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D1%81%D0%B5%D0%BF%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B2%D1%80%D0%B8
https://business.dir.bg/karieri/vaznagrazhdenieto-e-faktor-koyto-ne-mozhe-da-bade-zaobikolen
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/110998-poslednite-tri-godini-nauchiha-kompaniite-da-badat-ustoychivi-i-gavkavi-na-satreseniya
https://www.shum.bg/article/229753/
https://manager.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/tarseneto-na-imotnia-pazar-vse-oste-e-po-golamo-ot-predlaganeto


Седем месеца след началото на агресивната война на руския президент, неговите войски претърпяха огромни
загуби на хора и оборудване и са в стремглаво отстъпление в Източна Украйна. Заповедта на Путин миналата
седмица за мобилизиране на стотици хиляди мъже се превърна в хаос, предизвиквайки укори дори от собствените
му пропагандисти и политически съюзници. 69-годишният автократ се издигна на власт ... 

От ПП "Възраждане" призоваха експерти и общественици на публичен дебат за въвеждането на еврото в
България. Българският лев не може да бъде премахнат под масата, подчертаха от партията на Костадин
Костадинов. На пресконференция в БТА Костадинов заяви, че влизането на България в еврозоната ще унищожи
държавата, тя ще фалира и ще ни вкарат в дългова спирала, което ще ни довърши като народ и държава... 

Руските власти имат право да спрат, мобилизират и пратят на фронта в Украйна българите с двойно гражданство
(българско и руско), които се намират на територията на Руската федерация, заяви зам.-министърът на външните
работи и бивш посланик на България в Украйна Костадин Коджабашев на брифинг в МВнР в отговор на
журналистически въпрос днес."Докато се намират на територията на Русия, доминира руския... 

Служебният министър на отбраната Димитър Стоянов Последвайте "Гласове" в Телеграм Украйна отново е
поискала въоръжение от България, но такова е отказано. Това съобщи служебният министър на отбраната
Димитър Стоянов на влизане за Съвета по сигурността в Министерския съвет, отговаряйки на въпрос на БНТ.
Посланикът на Украйна у нас Виталий Москаленко е отправил искане за тежко въоръжение, а не леко с... 

Русия има право да мобилизира българите с руско и с българско гражданство, които се намират на територията на
страната. Това заяви служебният минстър на външните работи Николай Милков по време на брифинг в МВнР.
"Докато се намират на територията на Русия, това, което е доминиращото, е руският им паспорт и те са третирани
като руски граждани", заяви Милков. И уточни, че за тях съществуват военни за... 

Русия има право да мобилизира българите с руско и с българско гражданство, които се намират на територията на
страната. Това заяви служебният минстър на външните работи Николай Милков по време на брифинг в МВнР.
"Докато се намират на територията на Русия, това, което е доминиращото, е руският им паспорт и те са третирани
като руски граждани'', заяви Милков. И уточни, че за тях съществуват военни з... 

Заглавие: След Путин: 12 души са готови да управляват Русия след него
Дата: 29.09.2022 12:32
Медия: Frog news

Заглавие: "Възраждане" кани Стив Ханке да направи анализ за рисковете от еврото
Дата: 29.09.2022 11:38
Медия: News.bg

Заглавие: Русия третира българите с двойно гражданство като руснаци: има право да ги мобилизира и прати на
война
Дата: 29.09.2022 11:29
Медия: 19 минути

Заглавие: Украйна отново е поискала тежко въоръжение от страната ни, България е отказала
Дата: 29.09.2022 15:50
Медия: Гласове

Заглавие: МВнР и МО: Има опасност Русия да мобилизира българи
Дата: 29.09.2022 15:38
Медия: Терминал 3

Заглавие: МВнР и МО: Има опасност Русия да мобилизира българи
Дата: 29.09.2022 15:06
Медия: Сега

Заглавие: Папа Франциск: Войната между Русия и Украйна е световна война, защото...
Дата: 29.09.2022 15:05

https://www.frognews.bg/novini/sled-putin-12-dushi-gotovi-upravliavat-rusiia-sled-nego.html
https://news.bg/sadarzhanie-ot-partnyori/vazrazhdane-kani-stiv-hanke-da-napravi-analiz-za-riskovete-ot-evroto.html
https://19min.bg/news/novini_8/rusiia-tretira-balgarite-s-dvojno-grazhdanstvo-kato-rusnatci-ima-prav-171726.html
https://glasove.com/politika/ukrayna-otnovo-e-poiskala-tezhko-vaorazhenie-ot-stranata-ni-balgariya-e-otkazala
https://terminal3.bg/mvnr-i-mo-ima-opasnost-rusija-da-mobilizira-balgari/
https://segabg.com/hot/category-bulgaria/mvnr-i-mo-ima-opasnost-rusiya-da-mobilizira-bulgari
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/454463-%D0%BF%D0%B0%D0%BF%D0%B0-%D1%84%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%81%D0%BA-%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%B0-%D0%B5-%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%B0%2C-%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE%D1%82%D0%BE


По време на пътуването си до Казахстан папа Франциск заяви, че е грешка конфликтът в Украйна да се нарича
руско-украинска война. Според него в действителност това е световна война, съобщават световните
агенции.Според медии, близки до Ватикана, папата се е срещнал с някои свещеници йезуити по време на
посещението си в Казахстан в средата на септември.Според тях по време на посещението папата е напр... 

Медия: Класа
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